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RG 0012.1.5.2017                      
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 50/2017  

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 12 kwietnia 2017 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

     

Ad. 3. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 

  Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 22 marca 2017r. 

6. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 4. 

Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata  
2017 - 2027 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Z-ca Skarbnika Gminy Zbrosławice, Pani Małgorzata Grała 

 Członek komisji Pan Rafał Kubik zauważył, iż przeznacza się 20.000,00 zł na budowę świetlicy 
wiejskiej w Szałszy, dlatego poprosił, aby Urząd Gminy dofinansował wszystkie miejscowości, 
które chcą wybudować tego typu obiekt, m.in. Wilkowice i Ziemięcice. 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż zadanie pn.: „Budowa budynku świetlicy 
wiejskiej oraz biologicznej oczyszczalni ścieków w Szałszy przy ul. Sosnowej na działce 209/11” 
zostało wprowadzone do WPF jako zadanie wieloletnie, wcześniej była to inwestycja jednoroczna. 
W 2014 roku sołectwo z funduszu sołeckiego zapłaciło za wykonanie projektu. W przypadku 
Ziemięcic została już wykonana dokumentacja projektowa świetlicy wiejskiej, złożono wniosek  
o dofinansowanie z Programu Lider w Lokalnej Grupie Działania, oczekuje się oceny wniosku 
poprzez Urząd Marszałkowski. Natomiast sołectwo Wilkowice podczas podejmowania inwestycji 
budowy świetlicy zostało poinformowane, że budowa będzie trwała dłuższy czas i budynek nie 
zostanie wybudowany z roku na rok. Aktualnie został wykonany projekt budowlany i jest ważny 
przez 3 lata. 

 Członek komisji Pan Rafał Kubik stwierdził, iż dofinansowanie tylko jednej miejscowości jest 
trochę nie sprawiedliwe.   

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 1 głos „wstrzymujący”). 
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b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Z-ca Skarbnika Gminy Zbrosławice, Pani Małgorzata 
Grała 

 Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron zapytała ile wynosi dotacja dla OSP 
Świętoszowice na zakup nowego samochodu strażackiego? 

 Pani Małgorzata Grała odpowiedziała, iż na zakup nowego samochodu strażackiego dla OSP 
Świętoszowice zabezpieczono w budżecie kwotę 785.000,00 zł. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

c) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Łubiu 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Gminy Zbrosławice, Pani Katarzyna Zyga. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

d) w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Zbrosławice, dotyczących wejścia 
Gminy Zbrosławice w skład związku metropolitalnego w województwie śląskim 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Gminy Zbrosławice, Pani Katarzyna Zyga. 

Członek komisji Pani Krystyna Graca zapytała czy kwota 41.000,00 zł to wydatki związane  
z przystąpieniem Gminy Zbrosławice do Górnośląskiego Związku Metropolitalnego? 

Radna otrzymała odpowiedź, że tak. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Zbrosławice na okręgi wyborcze oraz ustalenia 
ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Gminy Zbrosławice, Pani Katarzyna Zyga. 

 Członek komisji Pani Zofia Woźniak zapytała czy przy każdej zmianie nazwy ulicy będzie 
także dokonywana zmiana powyższej uchwały? 

 Pani Sekretarz Katarzyna Zyga odpowiedziała, że jeśli nazwy ulic będą zmieniane w okręgach 
wyborczych nr 1, 2, 14 i 15 to tak, ponieważ w tych miejscowościach okręgi wyborcze są 
podzielone na ulice.  

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

f) w sprawie przyjęcia zadania własnego Powiatu Tarnogórskiego z zakresu konserwacji  
i utrzymania systemów alarmowych 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Gminy Zbrosławice, Pani Katarzyna Zyga. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
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g) zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatkowego od nieruchomości, rolnego, leśnego, opłaty 
targowej oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso w roku 2017 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat pani Joanna 
Szymańska. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za 
inkaso w roku 2017 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Z-ca Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej pan 
Michał Skowron. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

Ad. 5. 

 Komisja jednogłośnie (15 „za”) przyjęła protokół z posiedzenia w dniu 22.03.2017 r.  

Ad. 6. 

 Brak.   
 
 Ad. 7. 

Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym 
samym jego zamknięcia. 

 

Protokołował                                                                                           Przewodnicząca komisji 
Referent Piotr Kupka             Józefa Boron 
  

Załącznik do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  


